
 
 

Minnesanteckningar PTA:s möte 2014-04-01 kl 18-20 i 
Engelska skolans bibliotek  
 
Närvarande:  

Närvarande: Lars-Eric Gustafson 8A, Leila Sandmon 8C, Johan Rapp 6B + rektor, Lena-Marie Hagman 
7A, Susann Arnell 6B + 4A, Chriser Einarsson 9A, Åsa-Kajsa Zetterman 8B, Katarina Emlund 6B, 
Samuel Åhl 8A 

  
Mötets öppnande  

Ordförande hälsar oss välkomna.  

Rektorn har ordet  

Utvecklingssamtal går nu att boka in.  

IES-enkät ute nu på Schoolsoft riktad till vårdnadshavare. 

SMS-utskick till vårdnadshavare vid frånvaro kostar 800 kr/månad. Förslag finns att gå över till mejl 
istället. Lars-Eric hör med PTA-föräldrar. Beslut nästa möte. 

Telefonsystemet fungerar igen. Vidarekopplingsfunktion. 

Alla verkade nöjda efter introdagen. 

Det finns en bra kandidat som Mr Rutqvists efterträdare som biträdande rektor. 

Arbetsdag med after work-pub, fredagen den 9 maj kl 17.00 - ca 21.00. 

Mr Rapp skriver en text och mejlar Lars-Eric. Lars-Eric meddelar hur många vi blir för att kunna göra 
inköp. 

Planer finns att öppna ett riktigt fritids. 

Mr Rapp berättar att skolan har ställt sig positiv att under en kortare period ta emot en elev med 
speciella behov. 

Skolan jobbar med nya mål: Bättre följsamhet att använda titlar bland personalen. Lugnare i 
korridorerna. 

Det funkar bra med Ipad. Nästan inget svinn. Ipad är bra för att inte halka efter. Det har blivit en 
vana. 

Rapport från styrelsen  

PTA ställer upp som vanligt på vår-LAN:et och hjälper till. 

 Nästa möte  

Nästa möte är onsdagen den 7 maj. 
 
Mötets avslutande  

Ordförande tackar för ett givande möte.  

 

Minnesanteckningarna skrivna av Lars-Eric Gustafson 


